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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-10 
Rijeka, 16. svibnja 2024. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 13. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

13. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 16. svibnja 2024. godine (četvrtak) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Zametska 6. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Dražen Mataja, član VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Ćenan Beljulji- član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni. 

 Biserka Perman, članica VMO 

 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Realizacija programske aktivnosti EKO akcija za 2024. godinu 
2. Dopuna prioriteta MO Sveti Nikola za 2025. godinu 
3. Dopisi građana 
4. Razno 

 

 
 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje zapisnika s 12. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

AD 1 Realizacija programske aktivnosti EKO akcija za 2024. godinu 
 
Kao Programska aktivnost Vijeća iz područja ekologije za 2024. godinu je planirano očistiti 
nepoželjnu vegetaciju na južnom dijelu mjesnog odbora i to u ulici Jože Vlahovića. S tim u vezi 
poklopio se je zahtjev Srednje prometne škole koja djeluje upravo na adresi Jože Vlahovića 10 čiji 
učenici imaju veliku želju osposobiti za igre s loptom postojeća zapuštena igrališta. Vijeće je nakon 
kraće raspravo podržalo prijedlog škole i jednoglasno usvojilo slijedeći: 
 
Zaključak: Eko akcija održati će se na nogometnom igralištu Prometne škole 8.lipnja 2024. 
godine s početkom u 9,00 sati. 
 
 
AD 2 Dopuna prioriteta MO Sveti Nikola za 2025. godinu 
 
Predsjednik Vijeća MO Sveti Nikola Vijeće je upoznao sa pristiglim zahtjevom nekoliko građana 
mlađe životne dobi kojim se traži podizanje ograde oko igrališta za igru s loptom na adresi Crnčićeva 
3 južno te zamjena opreme i ugradnja reflektora sa senzorima koji omogućuju da ista radi samo ako 
se koristi igralište. Predlaže se dopuniti listu prioriteta za 2025. godinu, te Vijeće donosi slijedeći: 
 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje i jednoglasno podržalo prijedlog 
 
AD 3. Dopisi građana 
 

 Ovlašteni predstavnik zgrade Hegedušićeva 12 moli sudjelovanje mjesnog odbora u 
financiranju izgradnje platforme ili rampe za osobe slabije pokretljivosti na prilazu sa sjeverne 
strane. 

Zaključak: Vijeće će uputiti pitanje upravitelju Rumat d.o.o.i nadležnim Upravnim 
odjelima u Gradu Rijeci u vezi pitanja vlasništva, odnosno, u čijoj su nadležnosti 
prilazne stepenice koje koristi samo ulaz broj 12 u Hegedušićevoj ulici. U skladu s 
očitovanjem upravitelja Rumat d.o.o. do zaprimanja traženog očitovanja o vlasništvu i 
nadležnosti stranci se neće očitovati Vijeće, tim više što ih je sam Rumat d.o.o. o 
svemu iscrpno izvijestio. 

 Stanari sa više lokacija (Crnčićeva, Hegedušićeva, Ivana Matetića Ronjgova, Simonettieva i 
dr.) obratili su se mjesnom odboru Sveti Nikola da uputi požurnice nadležnim službama koje 
su zadužene za košnju i uklanjanje korova i nepoželjne vegetacije, te grabljenje i uklanjanje 
smeća sa javnih zelenih površina, ali i gomilanja glomaznog otpada oko posuda za otpad. 
 

Zaključak: Vijeće će uputiti pitanje nadležnim Upravnim odjelima u Gradu Rijeci, 
Komunalnom društvu Čistoća d.o.o. i službi za uklanjanje nepoželjne vegetacija duž 
nogostupa, stubišta i prometnica, a naročito komunalnom redarstvu 
 
 
 
AD 5 Razno 
 

 Predsjednik Vijeća upoznao je članove da odgovor Gradonačelnika na požurnicu od 15. 
travnja 2024. još nije zaprimljen (u vezi korištenja dvorane Mjesnog odbora Sveti Nikola od 
strane Osnovne Waldorfske školi bez naknade) Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno 
usvojilo slijedeći: 
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Zaključak: Vijeće inzistira na odgovoru i ponovno će se pisati požurnica Gradonačelniku sa 
zahtjevom za konkretnim odgovorom. 
 

 Vijeću MO Sveti Nikola se je obratio Rijeka-plus te je predsjednik Vijeća na temelju e-maila 
Rijeka plusa  detaljno obrazložio razloge zašto se ne mogu postaviti fleksibilni stupići u Jože 
Vlahovića na prilazu kućnom broju 12. Postavljenim ogledalom osigurala se je preglednost. 
Predloženo je da se prihvati obrazloženje i da se više ne inzistira na postavi stupića. 

 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje i jednoglasno podržalo prijedlog 
 

 Potpredsjednik Vijeća Branko Miljak predlaže pisanim putem zatražiti od Upravnog odjela za 
komunalni sustav i promet da se u redovni program pometanja uvrsti stubište koje spaja 
Novu Cestu I Crnčićevu 5 barem 1 puta mjesečno 

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. Osim za pitanje redovnog pometanja 

zatražiti će se i pojačano čišćenje oko posuda za komunalni otpad  
 

 O potrebi proširenja parkirališta ne zelenu površinu u Medovićevoj ulici nije došlo očitovanje 
te se predlaže ponovno poslati požurnicu Upravnom Odjelu za urbanizam, prostorno 
uređenje i graditeljstvo  

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
 

 Potpredsjednik Vijeća Branko Miljak predlaže obratiti se Rijeka-plusu da dostavi projekt koji 
je iz prioritet za 2023. godinu realiziran (prema e-mail informacijama) ali ga Vijeće nikako ne 
dobiva na uvid 
 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati.   

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3)stranice. 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 


